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Аннотация. В статье приведены результаты влияния основных факторов на величину оптимальной толщины 
утепления тепловой изоляцией наружных ограждающих конструкций стен здания, с учетом регулирования отпускае-
мой тепловой энергии. Показано последствие изменения толщины теплоизоляционного материала на технико-эконо-
мическую эффективность. Предложена модернизация по утеплению здания, позволяющая улучшить показатели теп-
лозащиты и процесс регулирования отпускаемой тепловой энергии, снизить затраты. 
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Abstract. The article presents the results of the influence of the main factors on the value of the optimal thickness of 
thermal insulation of the external enclosing structures of the walls of the building, taking into account the regulation of the 
supplied thermal energy. The effect of changing the thickness of the heat-insulating material on the technical and economic 
efficiency is shown. The modernization of the building insulation is proposed, allowing to improve the heat protection 
indicators and the process of regulating the supplied heat energy, to reduce costs. 
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